
 

  

 
G E C O R O 
 
Verslag van de bijeenkomst van donderdag 4 augustus 2022 (Europeion Campus Blairon, zaal Madelon 19.30u) 
__________________________________________________________________________________ 
 
Aanwezigen:  
 
Schepenen:  
Voorzitter: Frans Visser 
Secretaris: Cedric Heerman 
Leden:, Luc Vanhout, Stien Maes, Herman De Backer, Corneel Van de Sande, Bart Boeckx, Lutgart Proost, Erik 
Smeets, Sara Vallers, Simon Evrard 
Raadsleden/waarnemers: - 
Gastsprekers: Hugo Meeus 
Verontschuldigd: Carolien Van Gorp, Caroline Daemen, Joris Willems, Nicole Cleymans, Peter Vervoort, John 
Glenisson, Stijn Adriaensens 
Afwezig: Leo De Houwer Sander Bridts, Philippe Van Durme, Sofie Schelles, Linda Van Dooren, Linda Van Den 
Bosch, Eric Van Geirt, Wouter Vanreusel, Dini Versteynen, Edith Wouters, Jef Van doninck., Rik Hendrickx, Stef 
Breugelmans 
Verslaggever: Cedric Heerman 
 

 
Agenda: 
 

- Advies Startnota RUP Sportcomplex 
- Varia 

 
Advies Startnota RUP Sportcomplex 
 
De stukken met betrekking tot het RUP Sportcomplex werden vooraf aan de gecoro-leden bezorgd. 
 
Cedric Heerman geeft een presentatie over de krachtlijnen van de startnota RUP Sportcomplex en ook een 
toelichting over alle werken die in de nabije omgeving van het stadspark gepland staan en een blik op de 
toekomstvisie voor het stadspark. Deze presentatie wordt op de sharepoint geplaatst. 
 
Naar aanleiding van de toelichting worden volgende bemerkingen over de voorliggende startnota RUP 
Sportcomplex gemaakt: 
 
Op zich is het  goed dat er niet te veel parkeerplaatsen worden voorzien. Hiervoor bomen en extra groen laten 
verdwijnen is niet aangewezen. Het is positief dat er wordt ingezet op kwalitatieve fietsstallingen. Een goede kiss 
and ride-zone voorzien kan een meerwaarde zijn. 
 
Na de oplevering van de nieuwe sporthal zou de oude sporthal effectief moeten gesloopt worden, de verhouding 
groen versus bebouwing moet in evenwicht blijven.  
 
Het is jammer dat de charmante conciergewoning langs de Steenweg op Tielen moet verdwijnen.  
 

https://www.turnhout.be


Er moet voldoende aandacht zijn voor een volwaardige landschappelijke visie op het stadspark. Technische 
ingrepen en het plaatsen van nieuwe gebouwen en constructies moeten ook landschappelijk ingebed worden. 
 
De inplanting van de nieuwe sporthal biedt ook kansen om het gebruik van het Noordwestelijke deel van het 
stadspark leesbaarder te maken. 
 
 
Varia: 
 
Wat is de stand van zaken voor de aanleg van het bufferbekken langs Broekzijde? 
 Er wordt overleg gepleegd met de dienst Integraal Waterbeleid Provincie Antwerpen. Daarna zal er een 
omgevingsvergunningsaanvraag worden ingediend. 
 
Graag in september op de agenda een toelichting over de stand van zaken inzake het plan Zuurstof voor de 
binnenstad (circulatieplan centrum) door het bestuur. 
 
Graag in september op de agenda een toelichting over hoe de stad in overleg treedt met de intendant aangaande 
de PAS-regeling en wat de invloed is van de beslissingen rond de PAS met betrekking tot het project Nationaal 
Park Taxandria. 
 
Voor verslag 
Cedric Heerman 


